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VRAGENHALFUURTJE VERGADERING 3 17 FEBRUARI 
2022

Aanwezig bij aanvang:
Voorzitter: H.H.Fennema.
Griffier: B.J. Smeulders.
fracties: Hart voor Hilversum: J.A.C. Slingerland; D66: mw. V. Wesselink; VVD: --; GroenLinks:--; 
CDA: --; SP: --; ChristenUnie: -- PvdA: mw. F.F. van Drooge; Leefbaar Hilversum: --; 
Hilversums Belang: --; Democraten Hilversum: --.
College: A.R.C. Scheepers, wethouder.

1. Vaststellen agenda (0.0)
De voorzitter:
- opent het vragenhalfuurtje om 19.30 uur en heet allen welkom. 

De agenda wordt ongewijzigd vastgesteld.

2. Mededelingen voorzitter (0.0)
Er zijn geen mededelingen.

3. Vragen aan burgemeester Van den Top en wethouder Scheepers (inclusief vragen over 
regionale aangelegenheden)(0.1)

Woordvoerders:
fracties: Hart voor Hilversum: J.A.C. Slingerland; D66: mw. V. Wesselink; VVD: --; GroenLinks:--; 
CDA: --; SP: --; ChristenUnie: -- PvdA: mw. F.F. van Drooge; Leefbaar Hilversum: --; 
Hilversums Belang: --; Democraten Hilversum: --.
College: A.R.C. Scheepers, wethouder.

Vragen van D66 aan wethouder Scheepers over kabelgoottegels
Er komen steeds meer elektrische voertuigen in Hilversum, en jawel, die moeten worden opgeladen! 
Als je bijvoorbeeld een elektrische auto in bezit of lease hebt, dan is het wel zo prettig als je je auto 
aan je eigen stroomnetwerk kan opladen. Helaas is dat niet voor iedereen mogelijk, vanwege een 
tussenliggend trottoir waar je niet zomaar een kabel overheen mag leggen. Nu zijn daar al hartstikke 
goede oplossingen voor bedacht, namelijk kabelgoottegels, maar Hilversum maakt daar nog geen 
gebruik van, een gemiste kans vindt D66! Want het zou mooi zijn als elektrisch rijden ook makkelijk 
en toegankelijk wordt voor mensen zonder eigen oprijlaan. Daarom stelt zij de volgende vragen:
1. Is het college bekend met de kabelgoottegels?
2. Hoe staat het college tegenover deze kabelgoottegels in relatie tot de openbare ruimte?
3. Overweegt het college hier een pilot voor uit te voeren?
4. Is het college het met D66 eens dat deze mooie innovatie kan bijdragen aan de 

toegankelijkheid van elektrische auto’s in de gemeente en daarmee de energietransitie?

Wethouder Scheepers:
- kent de kabelgoottegels en heeft daarover een gemixt beeld;
- constateert dat deze tegels snel vol raken met vuil of ijs en daardoor snel slijten;
- is niet meteen laaiend enthousiast over kabelgoottegels, ook omdat ze tot claimgedrag kunnen 

leiden van het voor de deur willen parkeren;
- wacht de proef van de gemeente Soest met kabelgoottegels af waarop Hilversum eventueel 

kan aanhaken;
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- komt na deze proef bij de commissie op het onderwerp terug; D66 vraagt de commissie van de 
evaluatie van de gemeente Soest te informeren; wethouder Scheepers zegt dat toe.

De voorzitter sluit het vragenhalfuurtje om 19.35 uur. 

Aldus vastgesteld in de vergadering van de gemeenteraadsvergadering van. 9 maart 2022,
De griffier, De voorzitter,

P.M.H. van Ruitenbeek. G.M. van der Top.


